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Generalforsamling i Egevoldens Idræts Club, gymnastikafdelingen den 19. marts 2025 

1. Valg af dirigent 

Helle bød velkommen generalforsamling nr. 52 i gymnastikforeningen.  

Bestyrelsen foreslog Jytte Rusbjerg som dirigent. Jytte blev valgt og konstaterede, at 

generalforsamlingen var lovligt indkaldt.   

2. Bestyrelsens beretning v/formand Helle Hilstrøm 

Vi startede sæsonen op med 16 hold heraf 7 børnehold, 1 juniorhold og 2 forældre-barn-hold og 6 voksenhold. 

B02 Drenge/piger havde en svær opstart, da vi ingen instruktør havde til holdet, Mille trådte til og startede det lidt forsinket op og pr. 
1. november overtog Malene så holdet, og nu er det i fuld gang. 

Vi har 6 voksenhold og i år. Det ene hold træner fortsat udendørs hele sæsonen – sejt. Dem kan man møde rundt omkring i 
kommunen mandag aften. 

Vi har pr. 1. januar 2025 402 medlemmer heraf er 274 under 25 år. 

Frydenhøjhallen er desværre blevet ramt af skimmelsvamp, så dameholdet  træner nu på fuld tid i sal 1 lidt trangt med 26 gymnaster 
og boldserier. 

Det har været en kæmpe udfordring for os i forbindelse med vores forårsopvisning. Opvisningen bliver nu fredag den 4. april fra kl. 
17 i Avedøre Idrætscenter. Det bliver alternativt men vi synes det var vigtigt at afholde opvisningen. 

I den foregående sæson har vi afholdt følgende arrangementer: 

• Forårsopvisning – endnu en rigtig god dag.  

• Juletræsfest rigtig mange deltagere. En rigtig hyggelig eftermiddag, som vi fik meget ros for fra forældre. 

• Brunch for alle instruktører og hjælpeinstruktører. 

• Modtagningskursus i samarbejde med DGI, hvor Susanne Lentz var kursusleder. 

• Vi har haft 4 fra bestyrelsen på et kursus som Hvidovre kommune afholdt i samarbejde med DGI. Det omhandlede 
Frivillighed, et godt kursus, som vi kan arbejde videre efter. 

• Susanne og Helle er gået ind i et projekt på tværs af foreningerne i Hvidovre, som omhandler fastholdelse af piger i 
foreningslivet.  

• Bestyrelsen har i januar afholdt vores midtvejsmøde hvor vi planlægger næste sæson. 

Hvad skal vi så nu og hvad skal vi fastholde: 

Vores Brand ”Hos os er gymnastik og motion sjovt” er fortsat det vi arbejder ud fra. 

Vores arbejde med strategierne er slået godt igennem. 

Vi har gjort en del for at uddanne flere af vores hjælpeinstruktører, så vi har dem til de kommende sæsoner – hvilket jo er en proces, 
der skal fortsætte   

Vi har i år modtaget 34.641,25 kr. i støtte fra Ungdommens Støtteforening – hvilket vi er meget taknemmelige for.  

Samtidig vil jeg meget gerne rette en tak til alle der hjælper os på forskellige måder – ingen nævnte ingen glemt. 

 
 
Jytte nævnte at en af de ting, som kan skaffe flere til fx juniorholdet, er at lave noget ud over 
gymnastikken. Fx benytte klublokalet mere til aktiviteter ud over træningen.  
 
Beretningen blev godkendt. 
 

• 3. a) Regnskab 2023 

Kassereren omdelte regnskabet og nævnte følgende: 

 

• Kontingentet er lavere end sidste år, da vi har færre medlemmer.   

• Medlemstilskud fra Kommunen ca. 141.000 kr.  

• Lavere forbrug på redskaber, vi har valgt at reparere det gamle. Vi har netop købt en ny 

træplint, som skolen også er glade for. Den betales af tilskud fra Støtteforeningen.  
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Regnskabet er revideret at Anita og Finn, som har godkendt. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt.  

3. b) Budget 2024 

Kassereren omdelte budgettet til alle på generalforsamlingen.  

Foreningen overgår til lønudbetaling med skattetræk i næste sæson for alle instruktører og 

hjælpeinstruktører. 

Der blev spurgt ind til hvad ”salg” består af. Det er fx salg af sodavand til juletræsfesten.  

Budgettet blev taget til efterretning. 

4. Indkomne forslag 

Bestyrelsen har ikke modtaget forslag. 

5. Valg af: 

a) Formand for 2 år  

(Helle Hilstrøm genopstiller). Blev enstemmigt valgt.  

b) Bestyrelsesmedlem for to år  

(Charlotte Langhorn genopstiller). Blev enstemmigt valgt. 

c) Bestyrelsesmedlem for to år  

(Susanne Lentz genopstiller). Blev enstemmigt valgt. 

d) Bestyrelsesmedlem for to år. Freja (træner i foreningen) stiller op. Freja blev enstemmigt 

valgt.  

e) Suppleant for et år 

(Heidi Illum genopstiller). Blev enstemmigt valgt. 

6. Valg af: 

a) To revisorer for et år  

Anita Mathiesen og Finn O. Jensen genopstillede og blev valgt.  

b) En revisorsuppleant for et år 

Robert Rusbjerg blev valgt.  

7. Eventuelt 

Støtteforeningen har afgivet det lille baglokale i Pauserummet til skolen.  

 

Jytte nævnte at motionisterne altid kommer til træning, og det er et rigtigt godt hold med en positiv 

energi 

Helle takkede Majbritt for hendes arbejde i bestyrelsen. Heldigvis fortsætter Majbritt som 
instruktør i foreningen. 
 
Helle takkede alle, der deltog i generalforsamlingen. 
 


